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Subject: Nog een reject door Google
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p de CC ter voorbereiding voor geval dat er snel geschakeld moet worden. Fieldlabs moet de apps (ruim) 247 voor het event hebben voor laden testhewijs.

Laatste Google versie van de burger-app is weer gereject (verifier is fine).

Wederop op de camera.
Situatie 1s met geheel clearcut - onze kopi / userflow was verre van duideljk.

Maar hoorde via CCI dat sommige landen bij Apple (niet Google) de vraag kregen hoe ze Vigilantism tussen burgers
onderling gingen voorkomen.

Gezien de beperkte tijd die we hebben voor fieldlaps - lijkt het me verstandig om

1B cen telefoontje te laten maken naar Google ?

En indien daar:

a) een duidelijk 'dat is geen zorg' - de kopij/flow verder aan te passen.

-of-

b) byj rwis - de camera voorlopig uit te schakelen voor de burger app & snelle resubmmit.

Of is het beter dat laatste meteen te doen telwijl wacht op contact met apple.

Want dat laatste, uitzetten, is minder werk mijn inziens dan kopij/flow nog verder aanpassen.

Met vriendelijke groet,



